

## Oprawy



**OP 01**

*Oprawa o tradycyjnym kształcie z możliwością zastosowania źródeł sodowych, rtęciowych (do 100W).*

*Traditionally-shaped frame suitable for sodium and mercury light sources (max 100W).*

*Классической формы светильник с возможностью использования натриевых и ртутных источников (до 100W).*



**OP 02**



**OP 03D**

*Oprawa stosowana do oświetlenia terenów o charakterze zabytkowym z możliwością zastosowania źródeł sodowych, rtęciowych (do 100W).*

*Frame used for illuminating places of historical character, suitable for sodium and mercury light sources (max 100W).*

*Светильник для освещения исторических объектов с возможностью использования натриевых и ртутных источников (до 100W).*



**OP 03G**

*do 100W*



**OP 04D**

*Oprawa stosowana do oświetlenia parków, obszarów rekreacyjnych. Możliwość zastosowania źródeł światła sodowych, rtęciowych.*

*Frame used for illuminating parks and recreational areas, suitable for sodium and mercury light sources.*

*Светильник используется для освещения парков, зон отдыха. Возможность использования натриевых и ртутных источников.*



**OP 04G**





**OP 05**

*Oprawa o klasycznym, wyraźnym kształcie z możliwością zastosowania źródeł sodowych oraz rtęciowych (do 100W).*

*Classically-shaped, distinctive frame suitable for sodium and mercury light sources (max 100W).*

*Выразительный классический светильник с возможностью использовать натриевые и ртутные источники (до 100W).*



**OP 06D**

*Oprawa typu kula doskonale podkreśla kształt latarni. Możliwość zastosowania źródeł sodowych oraz rtęciowych.*

*Spherical frame that excellently shapes the lamp. Suitable for sodium and mercury light sources.*



**OP 06G**

*Светильник типа шар прекрасно дополняет форму декоративной опоры. Возможность использования натриевых и ртутных источников.*



**OP 07**

*Oprawa o wysokich walorach estetycznych z możliwością zastosowania źródła sodowego, rtęciowego oraz metalohalogenowego.*

*Frame of high esthetical value, suitable for sodium, mercury, and metal halogen sources.*

*Светильник с превосходными эстетическими свойствами и возможностью использовать натриевые, ртутные и металогалогенные источники.*



**OP 08**

*Tradycyjna, elegancka oprawa o wysokich parametrach technicznych do oświetlenia stylowego. Możliwość zastosowania źródła sodowego, rtęciowego oraz metalohalogenowego*

*Traditionally elegant frame characterized by high technical parameters, excellent for stylish illumination. Suitable for sodium, mercury, and metal halogen sources.*



**OP 09**

*Традиционный элегантный светильник с высокими техническими параметрами для декоративного освещения. Возможность использования натриевых, ртутных и металогалогенных источников*